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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

15/18.10.2023 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 18.10.2023 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna octombrie a anului 2023. 

       Ședința începe la ora 1730, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate,. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 421 /12.10.2023 

     Președinte de ședință este ales, conform Regulamentului Consiliului Local, dl Sandu Georgian care ia loc 

la presidiu și prezintă proiectul ordinii de zi. 

     Înainte de a fis supusă la vot ordinea de zi, dna consilier Maria Toader, anunță că nu va participa la 

dezbaterile și votul PHCL nr.53/04.10.2023 privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local Bughea de 

Jos în Consiliul Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul Arges pentru anul școlar 2023 – 

2024 – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos, aflându-se într-un posibil conflict de interese.  

Deasemenea, dna consilier Carmen Cristiana Trandafir anunță că nu va participa la dezbaterile și votul 

PHCL nr. 56/11.10.2023 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale aparatului de specialitate al  

primarului comunei Bughea de Jos – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos, aflându-se într-un posibil 

conflict de interese 

 Se supune la vot ordinea de zi, fiind aprobată cu unanimitate de voturi pentru (13)  

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare 

2. PHCL nr.54/09.10.2023 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli, trim IV, 

2023 – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. PHCL nr.53/04.10.2023 privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local Bughea de Jos în 

Consiliul Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul Arges pentru anul școlar 2023 – 

2024 – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. PHCL nr. 55/09.10.2023 privind aprobarea achiziționării a 1500 metrii liniari conductă PN 20 

pentru aducțiunea cu apă în  comuna Bughea de Jos, județul Argeș – Inițiator : Primarul comunei 

Bughea de Jos 

5. PHCL nr. 56/11.10.2023 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale aparatului de 

specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

6. PHCL nr. 57/12.10.2023 privind aprobarea încheierii "Actului Adițional nr.1 la Contractul nr. 

002/04.01.2023, de delegare prin concesiune a gestiunii activității de colectare separată și transport 

separat al deşeurilor municipale,  sortarea și compostarea deșeurilor municipale,în Stația de Transfer 

Câmpulung,  Zona Câmpulung, județul Argeș" – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

7.  Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului  verbal al ședinței anterioare; 

Nefiind discuții se supune la vot procesul verbal al ședinței anterioare, acesta fiind aprobat cu 12 voturi 

pentru și o abținere (dl Mihai Enache, neparticipând la ședința anterioară se abține la votul pentru apropbarea 

procesului verbal)  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 54/09.10.2023 privind aprobarea rectificării 

bugetului de venituri și cheltuieli, trim IV, 2023 – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu  

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea 

sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 
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Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că nu este normal să plătim oameni care să ne organizeze 

licitațiile, ținând cont de faptul că noi avem salariat în acest sens. 

Dl primar răspunde că plătim servicii de achiziții publice doar la achizițiile mari, în rest tot este facut de 

salariatul nostru. 

Dna consilier Maria Toader intervine solicitând ca la școală să fie achiziționată numai aparatură, vârf 

de gamă, făcând referire la proiectul prin care Școala gimnazială va fi dotată cu mobilier și apartură necesară 

bunei desfășurări a actului educațional. 

Dl primar răspunde că deși i-a fost propus să rupă proiectul astfel încât de mobilier să se ocupe o firmă 

și de aparatura electronică o alta, nu a aceptat așa ceva. Deasemenea dl primar a subliniat că firma care a 

adjudecat licitația se va ocupa de tot. 

Dna consilier Maria Toader intervine și subliniază faptul că ni se vor da niște caracteristici, dar noi să 

solicităm vârful de gamă 

Dl viceprimar Bogdan Oancea subliniază faptul că este normal ca atunci când se va face procedura de 

achiziție să fie consultată școala, dumnelor fiind beneficiarii direcți este normal ca ei să spună ce au nevoie. 

Dl viceprimar adaugă “nu suntem noi în măsură să le spunem cadrelor didactice de ce au nevoie pentru 

derularea actului educațional de calitate” 

Dl consilier Ion Vlădescu propune să fie achiziționată toată conducta pentru înlocuirea rețelei de apă 

din Bratia, subliniind faptul că poate se va începe înlocuirea ei din acest an. 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea intervine propunând să fie luați bani din fondul de rezervă și să fie 

înlocuită toată conducta 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine întrebând dacă au fost făcute demersurile pentru stațiile de 

încărcare electrică. Dl consilier Ion Vlădescu punctează faptul că în anul 2024 acestea sunt obligatorii pentru 

microbuzul electric. Deasemenea dl consilier  întreabă unde vor fi amplasate aceste stații. 

Dl primar răspunde că sunt două proiecte în acest sens, iar stațiile vor fi la Bădești, Școală și primărie, 

dar depinde de avizul CEZ. 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea întreabă care a fost exact răspunsul CEZ. 

Dl primar îi răspunde d-lui viceprimar că ar trebui să se implice mai mult. 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea întreabă care este situația cu cei 30 000 care sunt trecuți pentru 

acoperișul de la dispensar. De ce este această sumă dacă era evident încă de la demararea proiectului că 

acoperișul trebuia înlocuit în totalitate. În plus dl viceprimar punctează faptul că încă de când s-a discutat 

despre acest proiect s-a solicitat înlocuirea în totalitate a acoperișului, acesta fiind total deteriorat. Dl 

viceprimar mai adaugă, că nu este posibil ca după începerea lucrărilor să se constate că acoperișul trebuie 

schimbat în totalitate, mai ales că așa cum s-a prezentat anterior înlocuirea totală a fost o condiție esențială. 

Dl viceprimar continuă, spunând că dl constructor a știut de la bun început că acoperișul trebuie înlocuit în 

totalitate și nu înțelege de ce nu a fost prins acest lucru încă de la început în proiect. 

Dl primar răspunde că a trebuit să ne încadrăm în suma dată de minister, nu puteam trece lucrări care să 

depășească această sumă 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea continuă spunând că totul este “cusut cu ață albă”, în sensul că cei care 

execută lucrarea sunt și cei care au făcut proiectul de execuție. Prin urmare nu este posibil ca “eu să proiectez, 

eu să execut și tot eu să vin să spun că mai trebuie bani. Este tendențios” 

Dl primar răspunde că legea a dat voie ca aceeași firmă să și proiecteze și să și execute lucrarea. 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea susține că la Dispensar ar fi trebuit luată centrală, dar pentru aceasta nu 

sunt bani, însă sunt bani să dăm 30 000 pentru acoperiș, lucrare care trebuia categoric prinsă în proiect. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că prețul este foarte mare. Dl Coman mai punctează 

faptul că noi avem reparații prinse în proiect, dar mai plătim alte reparații pentru schimbare. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă propune să fie supus la vot proiectul cu cele două amendamente (să fie 

achiziționată întreaga conductă pentru înlocuirea rețelei de apă în Bratia și să nu fie alocați cei 30 000 lei la 

acoperiș, urmare a discuțiilor purtate) și să se verifice devizul lucrărilor de la acoperiș, deoarece acolo ceva nu 

este în regulă.  

Dl viceprimar, Bogdan Oancea intervine punctând faptul că în calitatea sa de viceprimar nu primește 

informații de la colegi, aceasta datorând-se faptului că dl primar le-a interzis acestora. În plus dl viceprimar 

susține ca cei 30 000 să fie duși către centrală. 

Dl primar răspunde că nu este adevărat ceea ce susține dl viceprimar vizavi de colegi, iar pentru 

centrală încă nu suntem pregătiți. 
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Dl consilier Bogdan Coman intervine dând citire Procesului verbal al ședinței din data de 30 martie 

2023, când a fost aprobat HCL privind aprobarea întocmirii și depunerii proiectului pentru obiectivul de 

investiție „Creșterea eficienței energetice în clădiri publice prin anvelopare”... Dl consilier dă citire textului 

din procesul verbal în care s-a punctat clar că la proiectele privind anveloparea termică să fie înlocuit 

acoperișul 

Dna consilier Stănoiu Luminița intervine spunând că lucrarea executată este foarte bună și în 

beneficiul cetățenilor, în plus dna consilier subliniază faptul că și dna doctor a accesat un proiect prin PNRR 

și vor fi aduse dotări cabinetului. 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine întrebând care este situația cu Școala din Valea Măcelarului, 

punctând că știe că au fost ceruți bani la Consiliul Județean, solicitând ca răspuns dacă acești bani au fost 

primiți sau nu 

Dl primar răspunde că momentan nu au fost primiți. 

Nemaifiind discuții se supune la vot PHCL nr. 54/09.10.2023 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli, trim IV, 2023 cu cele două amendamente aduse  

1.să fie achiziționată întreaga conductă pentru înlocuirea rețelei de apă în Bratia  

2. să nu fie alocați cei 30 000 lei la acoperiș 

Cu 12 voturi pentru și unul împotrivă (dl consilier Mihai Enache, care precizează că este de acord cu apa, dar 

în rest să fie respectate prevederile legale) este adoptată HCL nr.52/18.10.2023. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 53/04.10.2023 privind desemnarea reprezentantilor 

Consiliului Local Bughea de Jos în Consiliul Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul Arges 

pentru anul școlar 2023 – 2024 –  Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu 

  Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator 

 Se propune ca cei doi consilieri care să facă parte din consiliul de administrație al școlii să fie : 

➢Dl Ionuț Poștoacă – 12 voturi pentru (dna consilier Maria Toader nu participă la vot) 

   ➢Dl Ion Vlădescu  - 12 voturi pentru (dna consilier Maria Toader nu participă la vot) 

Nemaifiind discuții se supune la vot PHCL nr. 53/04.10.2023 privind desemnarea reprezentantilor 

Consiliului Local Bughea de Jos în Consiliul Administrativ al Școlii Gimnaziale Bughea de Jos judetul Arges 

pentru anul școlar 2023 – 2024 cu cele două propuneri aduse și cu 12 voturi pentru (dna consilier Maria 

Toader nu participă la vot), este adoptată HCL nr.53/18.10.2023. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi:  PHCL nr.55/09.10.2023 privind aprobarea achiziționării a 1500 

metrii liniari conductă PN 20 pentru aducțiunea cu apă în  comuna Bughea de Jos, județul Argeș – Inițiator : 

Primarul comunei Bughea de Jos 

Și acest punct de pe ordine de zi este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea sa de 

inițiator 

Nefiind discuții se supune la vot PHCL nr.55/09.10.2023 privind aprobarea achiziționării a 1500 metrii 

liniari conductă PN 20 pentru aducțiunea cu apă în  comuna Bughea de Jos, județul Argeș și cu 13 voturi 

pentru este adoptată HCL nr.54/18.10.2023. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi:  PHCL nr.56/11.10.2023 privind aprobarea organigramei și 

statului de funcții ale aparatului de specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos – Inițiator : Primarul 

comunei Bughea de Jos 

Și acest punct de pe ordine de zi este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea sa de 

inițiator 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că nu este normal să avem om la achiziții publice, dar noi 

să angajăm firme care să ne facă achizițiile. 

Dl primar răspunde că firmă care face achiziția este angajată doar în cazul achizițiilor mari.  

Nemaifiind discuții se supune la vot PHCL nr. 56/11.10.2023 privind aprobarea organigramei și statului 

de funcții ale aparatului de specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos și cu 11 voturi pentru (dna 

consilier Carmen Trandafir nu participă la vot, fiind într-un posibil conflict de inerese), 1 împotrivă (dl 

consilier Mihai Enache), este adoptată HCL nr.55/18.10.2023. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi:  PHCL nr.57/12.10.2023 privind aprobarea încheierii "Actului 

Adițional nr.1 la Contractul nr. 002/04.01.2023, de delegare prin concesiune a gestiunii activității de colectare 

separată și transport separat al deşeurilor municipale,  sortarea și compostarea deșeurilor municipale,în Stația 

de Transfer Câmpulung,  Zona Câmpulung, județul Argeș" – Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 
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Și acest punct de pe ordine de zi este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea sa de 

inițiator 

Nemaifiind discuții se supune la vot PHCL nr.57/12.10.2023 privind aprobarea încheierii "Actului 

Adițional nr.1 la Contractul nr. 002/04.01.2023, de delegare prin concesiune a gestiunii activității de colectare 

separată și transport separat al deşeurilor municipale,  sortarea și compostarea deșeurilor municipale,în Stația 

de Transfer Câmpulung,  Zona Câmpulung, județul Argeș" și cu 13 voturi pentru este adoptată HCL 

nr.56/18.10.2023. 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 
Dl consilier Coman Bogdan intervine solicitând să fie rezolvată problema cu lemnele la școala din 

Valea Măcelarului. Deasemenea dl consilier solicit să fie rezolvată și problema cu nispipul din curtea școlii, 

un camion de nispip fiind împrăștiat în toată curtea școlii. 

Dl primar răspunde că va lua legătura cu cei de la firmă să resolve problema și deasemenea se va 

rezolva și cu lemnele 

Dl consilier Coman Bogdan subliniază că în planul de lucrări pentru cei de la 416 sunt și lucrări 

privind tăierea lemnelor… 

Dl primar răspunde că da și se va rezolva și această problemă  

Dl consilier Coman Bogdan întreabă și despre situația drumului Plăișor. 

 Dl primar răspunde că se va rezolva și această problemă. 

Dl consilier Coman Bogdan mai aduce în atenția executivului situația celor care strâng gunoiul 

reciclabil, spunând că aceștia deși sunt angajați ai primăriei vorbesc urât, având o atitudine nepoliticoasă. 

Dl primar răspunde că nu a știut acest lucru, dar se va rezolva și această problemă. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă punctează că la Cristi Bundă – la Durdun – pod Bădești, să se rezolve 

cumva problema asfaltului,  

Dl primar răspunde că va vedea ce se poate face 

Dl viceprimar Bogdan Oancea, intervine spunând că a costatat că locul de joacă de la Școală este 

închis. Dl viceprimar continuă spunând că acolo trebuie făcută investiție serioasă, fiind vorba despre 

rezistență. 

Dl consilier Coman Bogdan întreabă cine răspunde de ceea ce este acolo. 

Dl primar informează că nu noi suntem cei care răspundem 

Dl viceprimar Bogdan Oancea, intervine întrebând care sunt intențiile vizavi de acest loc de joacă 

pentru viitor 

Dl primar răspunde că se vor aloca fonduri pentru a fi reparat 

Dl viceprimar Bogdan Oancea, intervine spunând că noi ar trebui să facem un loc de joacă care să fie 

adecvat anului în care suntem. 

Deasemenea dl viceprimar continuă cu problema terenului de sport de la școală, unde gardul este 

deteriorat, plasa este ruptă, porțile rupte.... 

Dl primar răspunde că vom vedea ce se poate face 

Dl viceprimar Bogdan Oancea, prezintă situația de la Căminului Cultural, spunând că starea este 

jalnică, scările...treptele...sunt deteriorate. 

Dl primar ii răspunde d-lui viceprimar să vină cu o propunere 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă care este situația clădirii Consum Coop 

Dl primar răspunde că este clădirea lor 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea, întrabă dacă s-a luat în considerare să facem reparații la zidul de 

sprijin. 

Dl primar îi răspunde d-lui viceprimar să meargă la fața locului și să vină cu propuneri în acest sens. 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1915 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

 

  Președinte de ședință                         Secretar general 

      consilier local,              

                Sandu Georgian                                                                   Bianca State-Golumbeanu 


